



GEORGE P. JOHNSON

experience marketing

A PROJECT WORLDWIDE AGENCY

Für unser Team in **Stuttgart** suchen wir ab sofort:

DIRECTOR FINANCE (M/W/D)

Wir sind ein starkes, visionäres Team aus kreativen Köpfen im strategischen und operativen Projektmanagement. Mit Qualität, Service und Kreativität schaffen wir einzigartige Markenerlebnisse für jede Zielgruppe. Mit unserem Gespür für Trends und Innovationen gestalten wir Markenräume, inszenieren Produkte und schaffen Begegnungen, die nachhaltig in Erinnerung bleiben.

WHO YOU ARE

Key responsibilities:

- Verantwortung und Durchführung der Monats- und Jahresabschlüsse nach HGB und US GAAP
- Finanzielle Berichterstattung / Reporting an die GmbH Geschäftsleitung und HQ in den USA
- Verantwortung für interne und externe Audits, für Cash Management der GmbH und Ansprechpartner für Bank sowie Betreuung von Betriebsprüfungen
- Ermittlung und Analyse der betriebswirtschaftlichen Kennzahlen zur Unternehmenssteuerung und Koordination des gesamten jährlichen Business-Plan-Prozesses
- Führung des Finance- und Empfang-Teams

About you:

- Abgeschlossenes Studium mit dem Schwerpunkt Finance, Accounting, Controlling oder eine vergleichbare Fachrichtung
- Mehrjährige Erfahrung in der Leitung der Bereiche Finance und Controlling innerhalb eines größeren, international agierenden Unternehmens
- Expertise in der Erstellung von Monats-/Quartals- und Jahresabschlüssen, Bilanzerstellung, Gewinn- und Verlustrechnungen
- Kenntnisse über aktuelle Trends und Marktentwicklungen, sowie lösungsorientiertes und strategisches Denken
- Hervorragende zwischenmenschliche und kommunikative Kompetenzen, auch im internationalen Umfeld

WHAT WE OFFER



internationale Projekte



Work - Life Balance



individuelles Weiterbildungsbudget



BAV und VL



Gesellige Pausen



Großes Netzwerk



Hybrider Arbeitsplatz/ Home Office



Flexible Arbeitszeiten und Zeitkonto



Vergünstigte Angebote für private Reisen



Obst und Getränke



Kreatives Umfeld



Betriebsrat



Betriebliche Gesundheitsvorsorge



Teamevents



stylishes Büroflächen

READY FOR A NEW CHALLENGE?

Bewirb dich über unser [Bewerberportal!](#)

Deine Fragen beantworten wir gerne auch persönlich: Linda Kadriaj +49 711 4401 232

George P. Johnson GmbH | Hauptstaetter Str. 149 | 70178 Stuttgart | www.gpi.de





GEORGE P. JOHNSON

experience marketing

A PROJECT WORLDWIDE AGENCY

For our Team in **Stuttgart** we are looking to hire:

DIRECTOR FINANCE (M/W/D)

We are a strong, visionary team of creative minds in strategic and operational project management. With quality, service and creativity, we create unique brand experiences for every target group. With our flair for trends and innovations, we design brand spaces, stage products and create encounters that are remembered for a long time.

WHO YOU ARE

Key responsibilities:

- Responsibility and execution of monthly & annual financial statements reports to HGB and US GAAP
- Financial reporting Executive Management GmbH and Headquarter in the USA
- Responsible for internal and external audits, cash management of the GmbH and contact partner of banks as well as supervision of operational audits
- Calculation and analysis of company key figures for organizational management and coordination of the entire annual business plan process
- Leadership of the finance and reception team

About you:

- Degree with a focus on Finance, Accounting, Controlling or a similar comparable field of study
- Several years of experience in the management of Finance and Controlling within a larger internationally operating company
- Expert knowledge in the preparation of monthly /quarterly & annual financial statements, balance sheets, income and loss calculations
- Knowledge of new trends and market developments, as well as solution-oriented and strategic thinking
- Excellent communication skills, also in an international environment

WHAT WE OFFER



International Projects



Work - Life Balance



Budget for further Education



Company Pension Plan



Gesellige Pausen



Great Network



Hybrid Workplace / Home Office



Flexible Working Hours



Offers for private Vacation Trips



Snacks



Creative Environment



Workers council



Coporate Healthcare



Teamevents



Stylish Office Space

READY FOR A NEW CHALLENGE?

Apply through our [applicant portal!](#)

We will be happy to answer your questions personally: Linda Kadriaj +49 711 4401 232

George P. Johnson GmbH | Hauptstaetter Str. 149 | 70178 Stuttgart | www.gpj.de

